
Volk Irina Vladimirovna

Wolf Irina 
Vladimirovna - head of 
the press service of the 
Economic Security 
Department of the 
Central Control and 
confrontation of 
corruption of the 
Russian Federation 
Ministry of Internal 
Affairs in   Moscow, 
with the rank of 
lieutenant colonel of 
police, lawyer, writer, 
journalist. 



Irina was born in Moscow on December 21, 1977 in a family lawyer and iconographer.

After the ninth grade, Irina went studying at the Law Lyceum, and after studying at the Lyceum, 
Irina successfully passed examinations in the Police Academy.

Wolf Irina began her career in the department to resist violations in the areas of banking, but soon 
it was transferred to the press service of the Department of Economic Security and the 
confrontation of corruption. I take a direct part in operating procedures.
 Married, he has a son.

Career achievements:
-Since 2002 to 2008 he worked as a television correspondents program "Vesti" on the Russian 
channel.
-February 2011 - has become a leading program "Attention: Search" on the NTV channel. In 
2012, he left the program as the project closed.
-In 2008, October 24 was held the All-Russian competition "Shield and pen", which became the 
winner Irina Wolf with his book "The enemies of my friends."
-April 9, 2008 Irina Wolf performed at the radio station "Echo of Moscow" in the program "No 
kidding.«
-Author of various publications and columns in magazines and newspapers. Author of 
monographs and publications on the subjects of law.



Биография 
Волк Ирина Владимировна – начальник пресс-службы управления по экономической 
безопасности и противоборству коррупции Центрального управления РФ Министерства 
Внутренних Дел по Москве, в звании подполковник полиции, юрист, писатель, журналист.
Ирина Владимировна родилась в Москве 21 декабря в 1977 году в семье иконописца и юриста.
Окончив девять классов, Ирина отправилась учиться в лицей с юридическим уклоном. По его 
окончании блестяще сдала экзамены и поступила в Академию МВД.
Волк Ирина начала карьеру в отделе по сопротивлению правонарушениям в области 
банковского дела, но вскоре она была переведена в пресс-службу Управления по экономической 
безопасности и противоборству коррупции. Принимала прямое участие в оперативных 
процедурах.
Состоит в браке, воспитывает сына.
Карьерные достижения
-Начиная с 2002 года и по 2008 год работала телекорреспондентом передачи «Вести» на 
российском канале.
-Февраль 2011 года – стала ведущей передачи «Внимание: розыск» на телеканале НТВ. В 2012 
году покинула программу, так как проект закрылся.
-В 2008 году 24 октября проводился всероссийский конкурс «Щит и перо», победителем 
которого стала Ирина Владимировна Волк со своей книгой «Враги моих друзей».
-9 апреля 2008 года Ирина Волк выступала на радиостанции «Эхо Москвы» в передаче «Без 
дураков».
-Автор различных публикаций и рубрик в журналах и газетах. Автор монографий и публикаций 
по дисциплинам права.


